
 P R O T O K Ó Ł Nr 29/2017
z posiedzenia Komisji ds. EDUKACJI
Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach

w dniu 26 czerwca 2017 r.

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu, zgodnie z załączoną listą obecności: 

• Stanisław BEŚKA – Przewodniczący Komisji,

• Danuta FLESZAR – Członek Komisji,

• Robert MROZEK – Członek Komisji,

• Grzegorz WALOSZCZYK – Członek Komisji. 

W posiedzeniu uczestniczyła również Alina KONOPKA – Naczelnik Wydziału Edukacji, Sportu, 
Turystyki i Zdrowia.

Przewodniczący Komisji ds. EDUKACJI – Stanisław BEŚKA, rozpoczął posiedzenie Komisji, 

przywitał zebranych gości oraz przedstawił tematykę posiedzenia, którą było podsumowanie pracy 

placówek oświatowych za rok szkolny 2016/2017. 

Informacje  w  powyższym  zakresie  przedstawiła  Alina  KONOPKA  –  Naczelnik  Wydziału 
Edukacji, Sportu, Turystyki i Zdrowia. Pani Naczelnik poinformowała:

• iż nie było większych problemów związanych z organizacją roku szkolnego;

• w  kwestii  testu  gimnazjalnego:  dzieci  z  Tarnowskich  Gór  osiągnęły  najlepsze  wyniki

w powiecie, z wszystkich części;

• o  przeprowadzonych  10  konkursach  na  dyrektorów  przedszkoli  i  6  konkursach

na dyrektorów szkół;

• o zaleceniach straży pożarnej  w stosunku do Szkoły  Podstawowej  Nr  2  i  Gimnazjum 

Publicznego Nr 3.

Przewodniczący  Komisji  –  Stanisław  BEŚKA  zapytał,  w  ilu  szkołach  funkcjonują  jeszcze 

mieszkania dla woźnych? 

Alina KONOPKA – Naczelnik Wydziału Edukacji, Sportu, Turystyki i Zdrowia poinformowała,

iż odpowiedzi udzieli po zweryfikowaniu danych. 

Przewodniczący  Komisji  –  Stanisław  BEŚKA, wyraził  negatywną  opinię  na  temat 

funkcjonowania takich mieszkań. 
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Kontynuując,  Alina KONOPKA – Naczelnik Wydziału Edukacji, Sportu, Turystyki i Zdrowia, 
poinformowała także o dokonanych zmianach w arkuszach organizacyjnych oraz odnosząc się

do  kwestii  zwolnień  nauczycieli  wyjaśniła,  iż  zakończenie  współpracy  wynika  jedynie

z zakończenia okresu obowiązywania umów. 

Radna Danuta FLESZAR poprosiła o krótką informację w kwestii planowanych remontów. 

W odpowiedzi  Alina KONOPKA – Naczelnik Wydziału Edukacji, Sportu, Turystyki i Zdrowia, 
poinformowała  o  przeznaczonych  na  ten  cel  środkach,  wyjaśniając  jednocześnie,  iż  zadanie

to jest  kompetencją Naczelnika Wydziału Inwestycji i Remontów. 

Nawiązując  do  dokonanego  przydziału  mieszkań  komunalnych  Przewodniczący  Komisji  – 
Stanisław BEŚKA, rozważał możliwość przeprowadzenia - w kontekście miejsc w przedszkolach - 

analizy demograficznej w tym zakresie. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

Sporządzono:. 14.07.2017 r.
Protokołowała:
Joanna Jabłońska – Kacy 

Podpisano: ........................
Przewodniczący Komisji ds. EDUKACJI

Stanisław BEŚKA
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